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رضا نجفی معاون حقوقی و بین الملل وزارت امور 
خارجه شد

وزیر امور خارجه در حکمی رضا نجفی را به عنوان معاون حقوقی و بین المللی این 
وزارتخانه منصوب کرد.

به گزارش اداره کل اطلاع رس��انی و سخنگویی وزارت امور خارجه، حسین امیرعبداللهیان 
در حکم معاون حقوقی و بین المللی وزارت امور خارجه آورده اس��ت: امید اس��ت با توکل بر 
خداون��د متعال و پیروی از منویات مقام معظم رهبری )مدظله العالی(، در تحقق سیاس��ت ها 
و راهبردهای دس��تگاه دیپلماس��ی بویژه سیاس��ت خارجی متوازن، فعال، پویا و هوش��مند و 
همفک��ری و تعامل با معاونان، مدیران و کارشناس��ان محترم در انج��ام وظایف محوله موفق 

باشید.
نجفی پیش از این سرپرستی این معاونت را عهده دار بود.

وی که از آزادگان سرافراز و ایثارگران دفاع مقدس است، سابقه ریاست نمایندگی کشورمان 
نزد آژانس بین المللی انرژی اتمی در وین را در کارنامه خود دارد. 

امیرعبداللهیان: 

درپی تقویت بخش های اقتصادی وزارت خارجه هستیم
وزیر امور خارجه در دیدار دبیر امور مناطق آزاد، گفت: با اس�تفاده از ظرفیت های 
دس�تگاه دیپلماسی کش�ور برای ارتقای همکاری های اقتصادی با دیگر کشورها در 
صدد تقویت بخش های اقتصادی وزارت خارجه و نمایندگی های جمهوری اس�امی 

ایران در خارج از کشور هستیم.
به گزارش ایرنا از مرکز اطلاع رسانی و دیپلماسی رسانه ای وزارت امور خارجه، سعید محمد 
در دیدار با حس��ین امیرعبدالهی��ان به آخرین تحولات و پیش��رفتهای مناطق آزاد تجاری و 
اقتصادی کش��ور و ظرفیت های فراوان موجود اش��اره کرد و زمینه های گس��ترده همکاری و 

سرمایه گذاری در این مناطق را برشمرد.
دبی��ر امور مناط��ق آزاد تجاری صنعتی و ویژه اقتصادی با تش��کر از تلاش های وزارت امور 
خارجه خواستار مساعدت بیش از پیش این وزارتخانه برای ایجاد و گسترش همکاری با دیگر 

کشورها جهت حضور فعال و سرمایه گذاری در این مناطق شد.
امیرعبدالهیان هم در این دیدار یکی از مهمترین اهداف سیاست خارجی دولت سیزدهم را 
بس��ط و گسترش همه جانبه مناسبات اقتصادی و تجاری با دیگر کشورها به ویژه کشورهای 
همس��ایه دانس��ت و گفت: با توجه به برنامه ارایه ش��ده به مجلس ش��ورای اسلامی مبنی بر 
اس��تفاده از ظرفیت های دستگاه دیپلماسی کشور برای ارتقای همکاری های اقتصادی با دیگر 
کشورها در صدد تقویت بخش های اقتصادی وزارت خارجه و نمایندگی های جمهوری اسلامی 
ایران در خارج از کش��ور برآمده ایم.   وزیر امور خارجه با اش��اره به علاقه مندی برخی کشورها 
برای س��رمایه گذاری در مناطق آزاد تجاری و اقتصادی کش��ور از جمله ظرفیت های فراوان 
در میان ایرانیان عزیز خارج از کش��ور، بر آمادگی کامل وزارت خارجه در تقویت همکاری ها 
و جذب س��رمایه خارج��ی در مناطق آزاد تاکید کرد. در این جلس��ه مه��دی صفری معاون 

دیپلماسی اقتصادی وزیر خارجه نیز حضور داشت.

امیر سرتیپ صباحی فرد ؛

 پدافند هوایی ارتش در منطقه و جهان حرف 
برای گفتن دارد

فرمان�ده نیروی پدافند هوای�ی ارتش با بیان اینک�ه در رزمایش های اخیر نیروی 
پدافند تنها گوش�ه ای از توانمندی موش�کی این نیرو مورد ارزیاب�ی عملیاتی قرار 
گرفت، گف�ت: امروز پدافند هوایی ارتش به مرحله ای از بالندگی و صابت رس�یده 

است که در منطقه و جهان حرف برای گفتن دارد.
ب��ه گ��زارش ایرنا از رواب��ط عمومی ارتش، امیر س��رتیپ صباحی ف��رد در ارتباط برخط با 
فرماندهان مناطق و گروه های پدافندی با اش��اره به ذکاوت، هوش��یاری و موفقیت چشمگیر 
پدافند هوایی ارتش در بکارگیری عملیاتی انواع س��امانه های راداری و موشکی در رزمایشات 
اخی��ر این نیرو ، اظهار کرد: امروز پدافند هوای��ی ارتش با خود باوری و تکیه بر دانش و توان 
بومی به مرحله ای از بالندگی و صلابت رسیده است که در منطقه و جهان حرف برای گفتن 
دارد. وی ب��ا تاکی��د بر اینکه در رزمایش��ات اخیر نیروی پدافند تنها گوش��ه ای از توانمندی 
موش��کی این نیرو مورد ارزیابی عملیاتی قرار گرفت، خاطر نش��ان کرد: پدافند هوایی ارتش 
با وجود اعمال تحریم های ظالمانه و ناجوانمردانه بر علیه کش��ورمان توانسته است در تمامی 
زمینه های راداری، موشکی، پهپادی، سایبری و .... رشد بسیار چشمگیر و قابل قبولی داشته 
باش��د.  فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش با بیان اینکه امروز تمامی پیش��رفت هایی که در 
زمینه های مختلف نظامی، پزش��کی، صنعت، هس��ته ای در ایران اسلامی به منصه ظهور می 
رس��د برگرفته از تعالیم اس��لامی، ارزش ها و آرمان های مقدس این مرز و بوم است، تصریح 
کرد: امروز فرهنگ ما می توانیم به "توانس��تیم" تغییر پیدا کرده اس��ت و این مهم برای دنیا 

یک درس است.

ریی�س جمه�وری در دی�دار اعض�ای مجمع 
نمایندگان استان تهران دستور داد که کمیته ای 
برای پیگیری آلودگی هوای پایتخت تشکیل و 
وضعی�ت خودروهای دپو ش�ده در گمرکات به 

سرعت بررسی شود.
به گزارش ایرنا از خانه ملت، سیدرضا تقوی رئیس 
مجمع نمایندگان استان تهران در تشریح دیدار اخیر 
اعضای این مجمع با رئیس جمهوری، گفت : در این 
دیدار مس��ائلی مانند حمل و نق��ل عمومی، آلودگی 
هوا، خودروهای دپو شده در گمرکات، مالیات، تراکم 
فروشی، بهداش��ت و درمان، شهرسازی، شهرک های 

اقماری و حاشیه نشینی مطرح شد.
وی با اشاره به این که هر کدام از نمایندگان با توجه 
به تقس��یم بندی وظایف، دیدگاه های و مشکلات را 
مطرح کردند، ادامه داد: یکی از نمایندگان با توجه به 
جمعیت ۱۲ تا ۱۳ میلیونی تهران از رئیس جمهوری 
درخواست کرد که پایتخت به سه استان تقسیم شود 
تا مدیران و دستگاه های اجرایی بهتر بتوانند به امور 
اس��تان رس��یدگی کنند. نماینده م��ردم تهران، ری، 
شمیرانات، اسلامش��هر و پردیس در مجلس یازدهم 
افزود: از آیت الله رئیسی درخواست شد که با توجه به 
این که  ۵۴ درصد مالیات کل کش��ور از استان تهران 
تامین می ش��ود و این رقم قابل توجهی برای بودجه 
دول��ت اس��ت، بنابر این باید به پایتخت و مش��کلات 

عدیده آن نگاه ویژه داشته باشیم.
تقوی یادآور شد: یکی از مطالبات جدی نمایندگان 
ته��ران توجه ویژه به معضل آلودگی هوای تهران بود 

و رئیس جمهوری دس��تور تش��کیل کمیته ای برای 
پیگیری آن را داد و مقرر ش��د دستگاه های مربوطه 
کمیته ای را به ریاست استاندار تهران تشکیل تا گام 

های موثری برای کنترل این معضل برداشته شود.
رئی��س مجمع نمایندگان اس��تان ته��ران آلودگی 
هوای پایتخت را معضلی جدی دانس��ت که بسیاری 
از متخصصان و پزش��کان آن را ریش��ه و منشا بخش 
قابل توجه��ی از بیماری ها می دانن��د و گفت: تعدد 
دس��تگاه ها در آلودگی هوا مش��کلی جدی است و با 
اشاره به این مش��کل خواستار ایجاد فرماندهی واحد 
برای هماهنگ شدن دستگاه ها و پرهیز از جزیره ای 

عمل کردن و هم افزایی دستگاه ها شدیم.
تق��وی با ی��ادآوری انتق��اد نماین��دگان از افزایش 

تراکم فروش��ی و ش��کل گیری ش��هرک های اقماری 
اطراف تهران و همچنین شهرس��تان های آن تصریح 
کرد: نمایندگان دغدغه داشتند که مسائل آموزشی، 
درمان و بهداشتی، اش��تغال و آبفای حاشیه نشینان 
باید مورد توجه قرار گیرد البته مساله حریم شهرهای 
اطراف تهران نیز مطرح و از عدم اخذ س��ند توس��ط 

مردم به دلیل مشخص نشدن حریم انتقاد شد.
عض��و کمیس��یون فرهنگ��ی مجلس یادآور ش��د: 
می طلبد وزارت کشور با کمک وزارت جهادکشاورزی، 
منابع طبیعی و همچنین سازمان ثبت اسناد و املاک 
کش��ور این مشکل مردم را حل کنند تا مردم بتوانند 
برای ایجاد مراکز تجاری، صنعتی و مس��کونی س��ند 
بگیرند و تکلیف ش��هرداری ها برای ارائه خدمات به 

مردم مش��خص ش��ود همچنین در این دیدار توسعه 
مترو پردیس و اسلامشهر و طلب شهرداری از دولت 
که تاکنون پرداخت نشده و رقمی نجومی است مطرح 
و تاکید ش��د که برای توس��عه مترو توسط شهرداری 

دولت باید بدهی خود را پرداخت کند.
وی افزود: نمایندگان شهرستان های اطراف تهران 
هم به تش��ریح وضعیت مشکلات خود پرداختند و بر 
ای��ن باور بودند که برخی مناطق پرجمعیت با کمبود 
شدید تخت بیمارس��تانی مواجه هستند و باید برای 
درمان به شهرس��تان های اطراف و یا تهران مراجعه 
کنن��د. رئیس مجمع نمایندگان اس��تان تهران ادامه 
داد: در این دیدار تاکید شد که مجلس برای همکاری 
و همراه��ی با دولت س��یزدهم اعلام آمادگی می کند 
البته رئی��س جمهوری هم با ابراز امی��دواری یادآور 
ش��د که با همکاری، وحدت و یکپارچگی می توان بر 
مش��کلات غلبه و مطرح کرد که در حال حاضر زمان 
پرداخت سررس��ید اوراق دولت گذشته فرا رسیده و 
ب��ه طور میانگین ماهیانه باید ۱۰ هزار میلیارد تومان 
قرض های گذشته را پرداخت کنیم و این مبلغ قابل 

توجهی است که دولت باید بپردازد.
تقوی افزود: موضوع دپو و بلاتکلیفی هزاران دستگاه 
خودرو در گمرکات کش��ور هم در این نشست مطرح 
ش��د و رئیس جمهوری به رئیس دفترش��ان دس��تور 
بررس��ی موضوع را داد همچنین موضوع ساماندهی و 
کاهش تعداد مناطق آزاد به منظور جلوگیری از فرار 
مالیاتی از جمله مباحثی بود که بنده در این نشست 

مطرح کردم.

 رییس کمیس�یون آم�وزش و تحقیقات 
مجلس ش�ورای اس�امی از رف�ع ابهامات 
لایح�ه رتبه بندی معلم�ان در هفته جاری 
خب�ر داد و گف�ت: پیش بینی می ش�ود این 
لایحه ت�ا ۴۵ روز آینده ب�ه تصویب نهایی 
رس�یده و از ۳۱ شهریورماه امسال نیز لازم 

الاجرا  شود.
به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرن��ا، »علیرضا 
منادی سفیدان« در حاشیه جلسه علنی مجلس 
شورای اس��لامی به خبرنگاران گفت: در جلسه 
غیر علنی روز یکش��نبه »میثم لطیفی« رییس 
س��ازمان اس��تخدامی کش��ور و »س��ید مسعود 
میرکاظم��ی« رییس س��ازمان برنام��ه و بودجه 
حضور داشتند و موافقت خود را برای اختصاص 
۲۵ ه��زار میلیارد توم��ان در اجرای لایحه نظام 
رتبه بندی معلمان از همین امسال اعلام کردند.

رییس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
ش��ورای اس��لامی افزود: رییس مجلس شورای 
اسلامی در جلسه غیرعلنی این موضوع را اعلام 
ک��رد. البته ب��ه دلیل ابهامی ک��ه در ماده۴ این 
لایحه وجود داش��ت، بار دیگ��ر لایحه برای رفع 
ابهام به کمیسیون آموزش و تحقیقات بازگشت 
که همین هفته با حضور نماینده دولت ابهامات 
برطرف خواهد شد و در هفته آینده بار دیگر در 

صحن مجلس مطرح می شود.

وی ادام��ه داد: ابهام��ی که در م��اده ۴ وجود 
داش��ت این بود ک��ه افرادی ک��ه دارای مدرک 
کارشناس��ی و بالاتر هستند با عنوان آموزش یار 
معلم وارد آموزش و پرورش شوند. اما مقرر شد 
که افراد دارای مدرک کارشناسی و کمتر از آن 
با رتبه آموزش یار معلم و کارشناس��ی ارش��د و 
بالات��ر با رتبه مربی معلم وارد آموزش و پرورش 
شوند این موضوع در کمیسیون رفع ابهام خواهد 
شد. منادی س��فیدان درباره اینکه این لایحه از 
چه زمانی اجرایی خواهد ش��د، خاطرنشان کرد: 
ب��ا توجه به اینکه باید این لایحه در مجلس رفع 
ابهام و تصویب ش��ود و در ش��ورای نگهبان نیز 
به تایید نهایی برس��د، پیش بینی می شود تا ۴۵ 
روز آین��ده این لایحه به تصویب نهایی رس��یده 
 و از ۳۱ ش��هریورماه امس��ال نی��ز لازم الاج��را 

خواهد بود.

مع�اون پارلمانی رییس جمهوری ب�ا تاکید بر 
پایبندی دول�ت به لایحه رتبه بن�دی و ارتقای 
معیشت معلمان، گفت: نمایندگان باید بار مالی 
این لایح�ه را طوری افزایش ندهن�د که امکان 

اجرای آن وجود نداشته باشد.
سید محمد حسینی در گفت و گو با خبرنگار پارلمانی 
ایرنا گفت: همانطور که معلمان و مردم در جریان هستند 
لایحه رتبه بندی از س��وی دول��ت دوازدهم به مجلس 
تقدیم ش��د. رییس جمهوری قائل به اجرای این لایحه 
هس��تند و در این که وضع معیشتی و منزلتی معلمان 
ارتقا پیدا کند هیچ تردیدی وج��ود ندارد و همه درباره 
آن اتفاق نظر دارند. وی با اش��اره به تبادل نظر دولت و 
مجل��س درباره این لایحه اظهار ک��رد: در مورد اعداد و 
رقم بودج��ه ای این لایحه آنچه که دول��ت ارائه داده و 
پیشنهاداتی که نمایندگان می دهند باید همه چیز روشن 
و شفاف باش��د. معاون پارلمانی رییس جمهوری اضافه 
کرد: همچنین افرادی که این لایحه شامل آنها می شود 

بای��د به صورت دقیق تر در کمیس��یون آموزش مجلس 
بررسی شده و نمایندگان مجلس و نمایندگان سازمان 
برنامه و بودجه  و س��ازمان اداری و اس��تخدامی به یک 
جمع بندی روشن درباره این موارد برسند تا این لایحه 
در همین سال جاری اجرا شود و بار مالی آن در بودجه 
سال ۱۴۰۱ مشخص شود. حسینی تصریح کرد: معلمان 
مطمئن باش��ند که هم دولت و هم مجلس در کنار آنها 
هستند و درصدد هستند که شرایط به نفع آنها تغییر کند. 
وی یادآورشد: نماینده دولت در اجرای لایحه رتبه بندی 
سازمان اموراداری و اس��تخدامی است که اعداد و ارقام 
معلمان در سراسر کشور و هزینه ای که باید دولت تقبل 
کند را مشخص می کند. در این زمینه نماینده آموزش و 
پرورش و سازمان امور اداری و استخدامی با همدلی کار 
را پیش می برند تا به نتیجه روشن برسند و کار اجرا شود. 
معاون پارلمانی رییس جمهوری اضافه کرد: این لایحه 
بای��د در مجلس به گونه ای مورد بررس��ی قرار گیرد که 
ش��ورای نگهبان هم آن را تایید کند و موضوع اصل ۷۵ 
هم که بحث مالی است، با هماهنگی بیشتر مورد بررسی 
قرار بگیرد و امیدواریم این روند س��ریعتر طی شود و به 
سرانجام برسد. حسینی با بیان اینکه دولت به لایحه ای 
که داده اس��ت پایبند است و رییس جمهوری بر ارتقای 
سطح معیشت معلمان تاکید دارد، گفت: اینکه برخی می 
گویند دولت مخالف است، دولت مخالف نیست اما بحث 
دولت این اس��ت که در کمیسیون آموزش و مجلس بار 
مالی این لایحه را طوری افزایش ندهند که امکان اجرای 

آن وجود نداشته باشد.

رییس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس:

ابهامات لایحه رتبه بندی معلمان این هفته برطرف می شود
معاون پارلمانی رییس جمهوری:

 دولت به لایحه رتبه بندی معلمان پایبند است

 دستور رییس جمهوری درباره خودروهای دپو شده 
درگمرکات و آلودگی هوای تهران

بیست و دومین جلسه رسمی شورای ششم 
شهر تبریز به ریاس�ت حجت الاسلام رسول 
برگی، اعضای ش�ورا و عباس رنجبر شهردار 
تبری�ز به ص�ورت علنی در عم�ارت تاریخی 

ساعت برگزار گردید.
نکته جالب توجه جلس��ه این هفته، پرداختن به 
وضعیت قهرمان ناش��نوای پارالمپیکی آذربایجانی 
بود که چندین مدال رنگانگ از مس��ابقات جهانی 
در چنته داش��ته و به دلیل خلف وعده مس��ئولان 
اس��تانی، در یکی از چه��ارراه های تبریز س��یگار 

فروشی می کند!
در این جلس��ه مش��خص گردید که ناهماهنگی 
میان مناطق ش��هرداری تبریز موجب افُت کیفیت 
خدمات رس��انی معابر مختلف شده و مشکل مالی 
در تولید آس��فالت، این مشکل را دوچندان نموده 
اس��ت و برای پروژه های نیم��ه تمام نیز برنامه ای 

وجود ندارد!
   گزارش�اتی که ش�هرداری ارائه می دهد 

گزارش های فله ای است و خوانده نمی شود!
 رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک 
شورای ش��هر تبریز با ارائه گزارش این کمیسیون 
گف��ت: متاس��فانه گزارش��اتی که به م��ا می دهند 
گزارش های فله ای اس��ت که خوانده نمی شود و در 
مورد پارک بزرگ هم چنین گزارش��ی داده ش��ده 

بود.
روح الله رش��یدی ادام��ه داد: وضعی��ت عملکرد 
بودج��ه عمران��ی س��ال ۱۴۰۰، وضعی��ت تقاطع 
های غیر مس��طح در حال اج��را، جزو اهم مباحث 

کمیسیون حمل و نقل می باشد.
وی اضافه ک��رد: در خصوص پروژه های عمرانی، 
توجه به خزانه متمرکز ب��از هم مورد توجه گرفت 
و وضعی��ت پیش��رفت و رکود پروژه ه��ا در مناطق 

بررسی گردید.
رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک 
ش��ورا با توجه به وضعیت آس��فالت در سطح شهر 
اظه��ار ک��رد: بررس��ی آخرین وضعیت نامناس��ب 
آسفالت جاده صنعت در محدوده منطقه ۶ و ۷ در 
چهارمین جلس��ه کمیسیون بررسی شده است، در 
یکی از جلس��ات به وضعیت آسفالت جاده صنعت 
پرداختی��م که نش��ان از وضعی��ت ناهماهنگی در 
ش��هرداری دارد، همین یک مس��یر کوچک نشان 
م��ی داد ک��ه س��ازمان ها ناهماهنگی باعث ش��ده 

آسفالت ریزی یک مسیر کوچک انجام نشود!
وی ب��ه ناهماهنگی خط کش��ی فلکه دانش��گاه 

پرداخت و گفت: برای خط کش��ی یکی از میداین 
اصلی شهر، دو منطقه شهرداری با هم در اختلاف 
هس��تند که آن منطقه مربوط به حوزه ما نیس��ت، 
واقعاً خط کش��ی آنجا برای یک منطقه شهرداری 

کار زیادی است؟!
رش��یدی اضافه کرد: بررس��ی وضعی��ت آمار در 
شهرداری، بررسی تکمیل تقاطع های غیرهمسطح 
و بررسی آسفالت جزو اهم مباحث در این کمسیون 

بوده است.
وی ب��ا انتق��اد از عملک��رد ش��هرداری گفت: در 
یکی دیگر از جلس��ات گ��زارش عملکردی عمرانی 
را بررس��ی کردیم که عدم توزیع صحیح پروژه ها و 

امکانات در مناطق به خوبی مشهود بود.
رش��یدی در پایان با اش��اره به میدان آذربایجان 
افزود: در خص��وص پروژه میدان آذربایجان اگرچه 
پروژه اش��تباه انجام شده اما همین وضعیت هم به 
اتمام نرس��یده و آبروی شهر را می برد، باید هرچه 
س��ریعتر این پروژه های ناقص که افتتاح ش��ده اند 

طبق ضوابط به اتمام برسند.
   دود ع�دم تحق�ق ۳۰ درص�د بودج�ه 
ش�هرداری ب�ه چش�م پ�روژه  ه�ای عمرانی 

می رود!
 علیرضا نوای باغبان هم گفت: سرمایه گذاری در 
ش��هر توس��ط مردم و بخش خصوصی می تواند ما 
را جلو بیان��دازد زیرا این امر جدی ترین موضوعی 
اس��ت که باید در دستور کار کمیسیون های شورا 

قرار گیرد.
وی در گزارش عملکرد درآمد و هزینه شهرداری 
در شش ماهه نخست سال جاری ادامه داد: اعضای 
ش��ورا باید تصمیم گیری کنند که گزارش��ات، به 

صورت ماهانه و یا هر شش ماه اعلام شوند.
باغبان اضافه کرد: ش��هرداری مرکز و مناطق در 
۶ ماهه اول بایس��تی بیش از ۲۵۰۰ میلیارد تحقق 
بودجه داش��ته باش��ند در حالی که ۱۸۹۰ میلیارد 
برابر با ۷۳ درصد پیش بینی شده محقق یافته است 
ک��ه ۸۰ درصد درآمد محقق ش��ده نقدی و مابقی 

غیرنقدی است.
این عضو شورای شهر تبریز بیان کرد: در مقابل، 
سازمان ها و شرکت های وابسته باید درآمد ۱۰۸۴ 
میلی��ارد را محق��ق می کردند ک��ه ۱۲۸۹ میلیارد 
وصول ش��ده که بیش از ۱۰۰ درصد محقق ش��ده 

است.
باغبان یادآور ش��د: در مجم��وع ۲۱۶۶ میلیارد 
توم��ان از ۳ هزار میلیارد تومان بودجه پیش بینی 

شده محقق و به حساب شهرداری واریز شده است 
لذا این رقم، عدد قابل قبولی اس��ت اما باید بدانیم 
ک��ه دود ع��دم تحقق ۳۰ درصد بودجه به چش��م 

پروژه  های عمرانی می رود.
وی ب��ا تاکید ب��ر اینکه از ۷۹۱ میلی��ارد هزینه 
ج��اری نیز ۷۳۹ میلیارد تحقق یافته اس��ت افزود: 
۱۷۹۴ میلی��ارد تومان برای بخش عمرانی در نظر 
گرفته ش��ده بود که ۶۹۹ میلیارد تومان آن محقق 

شده که البته عملکرد ضعیفی برای ماست!
باغبان اظهارات خود خاطرنش��ان کرد: در شش 
ماهه گذش��ته هیچ اتوبوس��ی خریداری نش��ده و 
فعالیت چندانی به عمل نیامده است لذا پیشنهادم 
این اس��ت که دنبال وام ها برویم و به فکر اوراق ها 

و اموال باشیم.
  در بهتری�ن فص�ل کاری ام�کان پخ�ت 

آس�فالت ب�ه دلی�ل مش�کلات مال�ی وجود 
نداشت!

ش��هردار تبریز نیز در این جلس��ه گفت: با زیاد 
کردن اعداد نمی توان این بودجه را از مردم گرفت 
زیرا مردم باید توان خرید پروانه داش��ته باشند، آیا 
۸۰ درصد قابل تحقق بود؟ خواهشمندم بودجه را 

به صورت واقعی و منطقی ببندیم!
عباس رنجبر در واکنش به سوالات اعضای شورا 
در عملکرد ش��ش ماهه ش��هرداری ابتدا با اش��اره 
ب��ه موضوع آس��فالت گفت: موضوع آس��فالت را با 
پالایشگاه پاس��ارگاد و هفته گذشته در این رابطه 
ب��ا آقای خردمند صحبت کردیم، متاس��فانه هفته 
گذشته با ۸ میلیارد تومان قرارداد بستیم که همان 
هفت��ه قیمت به بیش از ۱۱ میلیارد رس��ید و آنها 

دیگر نمی فروشند!

وی ادامه داد: دولت اوراق هر س��ال را یک سال 
بعد تحویل می دهد، در دو هفته گذش��ته موافقت 

وزیر کشور را برای اخذ اوراق ۱۴۰۰ گرفته ایم.
رنجبر اضافه کرد: نتیج��ه بودجه غیرواقعی این 
است زیرا وقتی بودجه را تقریباً دو برابر کرده و بعد 
از آن درصد تحقق می گیریم، تحقق بودجه از ۷۰ 

درصد به ۵۰ درصد می رسید.
وی اف��زود: با زیاد ک��ردن اع��داد نمی توان این 
بودج��ه را از م��ردم گرفت، مردم بای��د توان خرید 
پروانه داش��ته باش��ند، آیا ۸۰ درص��د قابل تحقق 
بود لذا خواهش��مندم بودجه را به صورت واقعی و 

منطقی ببندیم.
ش��هردار تبری��ز در عین حال خاطرنش��ان کرد: 
تاکن��ون یکی از مقام��ات و مس��ئول را ندیده ایم 
ک��ه بگویند از فلانی زی��اد بگیرید، این هزینه ها و 

درآمدها متصل به هم هستند!
یک عضو شورای ش��هر تبریز گفت: تامین مالی 
ب��رای پخت آس��فالت باید انجام ش��ود چرا که در 
صورت ادامه این وضعیت در آینده نزدیک ش��اهد 

نتایج منفی خواهیم بود.
فریدون بابائی اقدم با اش��اره به وضعیت آسفالت 
افزود: در بهترین فصل کاری امکان پخت آسفالت 
به دلیل مشکلات مالی وجود ندارد، حتی آسفالت 
مورد نیاز کارگاه های امانی را هم نمی توانند تامین 

کنند!
وی تاکید کرد: تامین مالی برای پخت آس��فالت 
باید انجام شود چرا که در صورت ادامه این وضعیت 
در آینده نزدیک شاهد نتایج منفی خواهیم بود زیرا 
با شروع فصل زمستان امکان انجام پروژه ها میسر 

نخواهد بود!
  حاص�ل افتخارات قهرم�ان پاراالمپیکی 

تنها وعده های توخالی مسئولان بوده است!
شهرام دبیری با اش��اره به اینکه طبق آیین نامه 
بای��د از جذب ورزش��کاران حمایت کرد خطاب به 
شهردار گفت: سجاد پیرآیقرچمن بارها مدال آورده 
اس��ت، طبق آیین نامه جذب ورزشکاران لطفاً این 
موض��وع را پیگیری کنید و ت��ا هفته آینده تعیین 

تکلیف نمایید.
وی افزود: اینکه در رسانه ها چنین انعکاس شود 
که ورزش��کار ناشنوای مدال آور ما در یک چهارراه 
س��یگار می فروشد  مناسب نیس��ت، وجهه خوبی 

ندارد که ورزشکار مدال آور دست فروش است!
در ادامه ای��ن موصوع، روح الله دهقان نژاد دیگر 
عضو ش��ورا نیز گف��ت: اینکه هفته گذش��ته مدیر 

کل ورزش و جوانان آذربایجان ش��رقی در جلس��ه 
علن��ی ش��ورا موضوع س��جاد پیرآیقرچم��ن را به 
س��مت ش��هرداری پاس کاری کرد باید این نکته 
فراموش نشود که طبق آیین نامه ورزش و جوانان، 
ورزشکاری که صاحب مدال شده است می تواند به 
انتخاب خود جذب ش��ود و تنها شهرداری مدنظر 

نیست!
این وضعیت نامناسب درباره ورزشکاران در حالی 
است که س��جاد پیرآیقرچمن قهرمان پارالمپیکی 
کش��ورمان بارها با کسب مدال، پرچم کشورمان را 
در میادین مهم ورزش��ی جهان به اهتزاز در آورده 
اس��ت و هم اکنون بیش از ۱۰ س��ال است که در 
سایه خلف وعده مسئولان در یکی از میادین تبریز 

سیگار فروشی می کند!
او در س��ال ۱۳۸۴ ورزش خ��ود را آغ��از کرد و 
حالا ۱۶ س��الی است که به صورت حرفه  ای ورزش 
می کن��د، اولین مدالش را هم  در س��ال ۲۰۱۲ که 
مدال طلای آسیاست به دست آورد ؛ آ  خرین مدال 
طلای��ش را ه��م ۲ ماه پیش در مس��ابقات جهانی 

لهستان کسب نمود.
حاصل این همه افتخارآفرینی برای این قهرمان 
جهان تنها وعده های توخالی مس��ئولان بوده است 
به طوری که حالا س��جاد مجبور ش��ده برای امرار 
معاش به همراه پدرش که او نیز از نعمت ش��نوایی 

محروم است سیگار فروشی کنند!
س��جاد در این باره گفت: در چهارراه کنار پدرم 
سیگار فروش��ی می کنم، کار عار نیست و به پدرم 
افتخار می کنم که من را به اینجا رس��انده است اما 
تاکنون ۸ بار پای پدرم را عمل کردند، بیمه ندارد، 

خودم هم بیمه نیستم!

تبریز از وعده های 
توخالی رنج می برد

»عصرآزادی« از اهم مباحث جلسه شورای ششم شهر 
تبریز گزارش می دهد؛

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

سجاد پیرآیقرچمن 
قهرمان پارالمپیکی 

کشور که بارها مدال 
کسب کرده، بیش 
از ۱۰ سال است که 

در سایه خلف وعده 
مسئولان در یکی از 
میادین تبریز سیگار 

فروشی می کند!

دی
رآزا

عص
ز: 

س ا
عک


